
 
Usnesení č.j. 56/2009/I. z jednání

Rady města Rokytnice v Orlických horách ze dne 19.1.2009
 
Přítomno 5 členů RM + tajemník s hlasem poradním. Rada města schvaluje ověřovateli zápisu pana Petra Mareše a Ing. Zdeňku
Horáčkovou. Zapisovatelkou byla jmenována paní Bc. Soňa Rückerová, pracovnice Městského úřadu.
 
Hlasováno o návrhu   5 pro, 0 proti, 0 zdržel
 
Jednání zahájeno: v 18.00 hodin.
 
1) Předložený program rady města
Hlasováno o návrhu:   pro 5, proti 0, zdržel 0.
Rada města schvaluje: předložený návrh programu jednání.
 
2) Odměny ředitelé ZŠ a MŠ
Rada města bere na vědomí: návrh směrnice pro poskytování odměn ředitelům Základní a Mateřské školy v Rokytnici v Orlických
horách se zapracovanými připomínkami.
Rada města doporučuje: projednání návrhu výše uvedené směrnice s řediteli Základní a Mateřské školy.
Rada města ukládá: předat návrh výše uvedené směrnice ředitelům Základní a Mateřské školy.
Zodpovídá: starosta a tajemník                               Termín: do 2.2.2009
 
3) Darovací smlouva – p. Miroslav Rücker
Rada města schvaluje: uzavřít darovací smlouvu s panem Miroslavem Rückerem dle předloženého návrhu.
 
4) Zpráva – lyžařský vlek
Rada města bere na vědomí: zprávu nájemce lyžařské vleku týkající se oprav na zařízení v roce 2009.
Rada města doporučuje Finančnímu výboru: k projednání o zařazení výdajů na nutné opravy spojených s řádným užívání lyžařského
vleku do návrhu rozpočtu na rok 2009.
Zodpovídá: p. Mareš                                    Termín: ihned
 
5) Horský kurýr – redakční rada, obsah a zaměření měsíčníku
Rada města jmenuje:   [skrytý údaj]   členem redakční  rady měsíčníku Horský kurýr s  platností  od
1.1.2009 do 31.12.2009.
Rada města bere na vědomí: informaci o aktuálním složení redakční rady a termínu ukončení platnosti
některých členů redakční rady Horského kurýra ke dni 28.02.2009.
Rada města  ukládá:  zpracovat  materiál  týkající  se  organizačního  zabezpečení  a  obsahové  náplně
měsíčníku Horský kurýr.
Zodpovídá: Mgr. Morávek                                      Termín: do příštího jednání RM

6) Parcelace pozemků za ZŠ
Rada města bere na vědomí: informaci místostarosty o dalším postupu ve věci výstavby rodinných domů za Základní školou.
Rada města schvaluje: podání žádosti o připojení lokality za Základní školou k distribuční soustavě a  napěťové hladiny NN.
 
7) Pozemkové úpravy v k.ú. Kunvald
Rada města bere na vědomí: návrh na směnu částí lesních pozemků v k.ú. Kunvald v rámci pozemkových úprav dle předloženého
návrhu Pozemkového úřadu Ústí nad Orlicí.
Rada města neschvaluje: předložený návrh na směnu části lesních pozemků Pozemkového úřadu Ústí nad Orlicí.
 
8) Informace k projektu  Hasičská zbrojnice
Rada města bere na vědomí: informaci starosty o sdělení Jednotného technického sekretariátu OP Cíl 3 Česko-Polsko o nezaregistrování
projektu „Modernizace integrovaného záchranného systému Orlických a Bystřických hor v souvislosti se vstupem do Shengenského
prostoru“ pro 2. výzvu tohoto operačního programu.
 
9) Podání projektu do programu Leader
Rada města schvaluje: podání žádosti do programu LEADER na spolufinancování projektu „Stavba přístupového chodníku do Dolního
Sídliště“.
 
10) Rozpočtová opatření
Rada města schvaluje: rozpočtové opatření šestá část pod položkou č. 73 podle přiloženého soupisu, který je přílohou zápisu.
 
11) Návrh Bytové komise (přidělení bytu, prodloužení NS)
Rada města schvaluje:
a) uzavření nájemní smlouvy
- k bytu v čp. 34/1 s p. Jiřím Fialou od 1.4.2009 do 30.9.2009,



b) prodloužení nájemních smluv dle návrhu Bytové komise, který je přílohou usnesení.
 
12) Jmenování nového člena Bytové komise
Rada města bere na vědomí: odstoupení člena Bytové komise paní Marie Vanické k 31.12.2008 z důvodu ukončení pracovního poměru
u příspěvkové organizace Městská správy bytů.
Rada města jmenuje: paní Radku Hirkovou členem Bytové komise od 01.01.2009.
 
13) Pečovatelská služba – supervizní služby
Rada města schvaluje: uzavřít dohodu o poskytování supervizních služeb s p. Alešem Jelínkem dle předloženého návrhu.
 
14) Úřad pro zastupování státu – oznámení o výběrovém řízení na pozemek p.č. 164 v k.ú. Rokytnice v Orlických horách
Rada města bere na vědomí: oznámení Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových o převodu pozemku p.č. 164 v k.ú.
Rokytnice v Orlických horách výběrovým řízením.
 
15) Smlouva o propagační činnosti – SVITR s.r.o.
Rada města schvaluje: uzavřít smlouvu o propagační činnosti se společností SVITR s.r.o. dle předloženého návrhu.
 
16) Problematika pitné vody - Muzeum Pevnost Hanička
Rada města bere na vědomí: zprávu vedoucího organizačního složky Muzeum Pevnost Hanička o problému s pitnou vodou v objektu
pevnosti.
Rada města doporučuje Finančnímu výboru: k projednání  o zařazení výdajů na 
rekonstrukci vodovodu v objektu pevnosti do návrhu rozpočtu na rok 2009.
Zodpovídá: Ing. Fremuth                                         Termín: ihned
 
17)Žádost o schválení výše neinvestičního příspěvku na rok 2009 pro žáky z okolních obcí dojíždějící do Základní školy v Rokytnici v O. h.
Rada města bere na vědomí: žádost o schválení výše neinvestičního příspěvku na rok 2009 pro žáky z okolních obcí dojíždějící do
Základní školy v Rokytnici v O. h.
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: schválit výši neinvestičního příspěvku na rok 2009 pro žáky z okolních obcí dojíždějící
do Základní školy v Rokytnici v Orlických hrách ve výši 5.000,- Kč na jednoho žáka.
 
18) Žádost o souhlas – AMK Rokytnice v Orlických horách
Rada města souhlasí: s konáním závodů v hobby-motoskijoringu v Rokytnici v Orlických horách dne 25.1.2009 a 15.2.2009 pořádaných
Automotoklubem Rokytnice v Orlických horách.
 
19) Smlouva o propagační činnosti – SKI KLUB
Rada města schvaluje: uzavřít smlouvu o propagační činnosti se společností SKI KLUB Ústí nad Orlicí, spol. s r.o.
 
20)  Zimní údržba místních a účelových komunikací.
Rada města schvaluje: na základě žádosti p. Mareše provádět dle povětrnostní situace plužení účelové komunikace na pozemcích p.č.
1011/1 a p.č. 808/1 v k.ú. Rokytnice v Orlických horách pouze v den před dny pracovního volna tak, že tato změna se nezahrnuje do  plánu
zimní údržby.
 
 
O usnesení hlasováno jako celku:   5 pro, 0 proti, 0 zdržel
 
 
Jednání ukončeno: ve 20,30 hodin.                                         
 
 
 
 
 

Petr Hudousek, starosta města
 
Ověřovatelé:                                       
 
Petr Mareš
 
Ing. Zdeňka Horáčková

 
 

 
 


